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Hallituksen kokous 35/2023

Aika: 29.11.2023, klo 14.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, B121

Paikalla:

Hallitus
Elias Pitkänen (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Allan Hemming (saapui kohdassa 10)

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Inkeri Nora

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Markku jaMarkus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta 10.3 “AMS:n hallituksenvaihto 16.12.” ja siirrettiin muita kohtia eteenpäin

vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Eetu ilmoitti että evääksi on -50% alessa ollut leipäpussi (ilman levitteitä), Tutti Frutti

Choco -karkkipussi, minidonitseja ja Pirkka punainenmarja -kivennäisvettä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Elias: Torstaina päätyi assaroimasta jäämään iltaan asti Otaniemeen, ja tällaista

kokopäivän kampuksellaoloa on ollut about koko viikko. Oli katsomassamusikaalia

perjantaina, se oli hieno! Viikonloppu oli ensimmäinen vapaa viikonloppu syys- tai elokuun

jälkeen, teki aika todella hyvää. Ei onneksi ollut Otacruisella. Powerpoint-sessio oli jees!

Johti kyllä siihen, että teki 2 000 sivun (sanan) HCI-esseen tunnissa tiistaina.

Loppuvuoteen enää pari kouluhommaa ja muutto. Eilisen aikataulut menivät pieleen, kun

Ilmomasiinaan ei oltu saatu päivitettyä excun kellonaikaa, ja jäi lopulta koko homma

välistä.

Eetu: Ekin perehdytyssessiot jatkuneet. Perjantain possubileissä lirvahti vähän kovempaa.

Teleporttasi Smökistä Prodekon varaston kautta kotiin. Viikonloppuna porukoilla juhlissa.

Näki ekaa kertaa revontulia! [Näytti kuvan, hallitus ihaili.] Maanantaina oli viisurileikkaus,

joten alkuviikko oli aika fyysinen. PP-ilta siis aika lailla lääkittynä. Perehdytyssessiot

jatkuvat tämän viikon.

Kerttu:Noh, aika paljon hommaa. On jättänyt koko syksynmittaisista kursseista ainakin

kolme tenttiä ja kolme esseetä tähän loppuun, ja kaikki olisi voinut tehdämilloin vaan

syksyn aikana, eli iso kiitos vaan sille lokakuun itselle. Lisäksi kaikki normiesseet ja tentit

tulevat tähän päälle, ja O1-tekstipelit tulevat tänäänmyös tarkastukseen.Mutta

Powerpoint-ilta oli kiva piristys viikkoon!

Martsu: Ihan hyvää. Otacruise oli ja KPK soitteli ekana iltana kyllä aktiivisesti. [Antoi

tarkan selityksen risteilyn kulusta]. Oli saanut eilen kirjapiirin vuosijuhlilla palkinnon,

vaikkei ollut paikalla eikä kuulu enää kerhoon. Tänään jo aamusta kipparin vartteja, ja

kiltahommiamuutenkin koko päivä.

Markku: Tänään ollut vähän tyhmä päivä. Mutta eilen oli kiva excu!Maanatain

presishengailuilta oli kiva! Ensi kerralle pitää ottaamukaan kaksi autoa. Illaksi haluaisi

vaanmennä kotiin ja katsoa sarjoja, mutta pitäisi lukea tenttiin kunmuuten ei varmaan lue

koskaan. Kaiken lisäksi tämä on jo uusintatentti. Huomenna apuIE-sitsit, jonne pikkuIE:tä

tulossa vain neljä paikalle – ei ihan jaksaisi, mutta täytyy vaan jaksaa. Kähmytappelut

myös edessä huomenna. Ensi viikolla menee sitsaamaan Etis-alumnisitseille! Aika

juomapitoiset sitsit tulossa. Samassa paikassa kuin Höpöhöpöt, niin voi ottaa kunnon

revengen.

Markus:Viikonloppu oli grindausviikonloppu, SDP-presistä tehty koko lauantai. Nyt jo
esitelty asiakkaallekin eli vihdoin ohi, enää pari luentoa ja esseetä ja sitten lomalla. Ensi

vuoden hommat jo pöydällä.

Poissaolevat:

Inkeri:Hermolomalla Parolannummella. Ihan hauskaa olla kertaamassa, en ole soittanut näin
paljoa sitten viime kertauksen. Vähän kummallista olla näin irrallaan muusta elämästä, mutta
ehkä se tekee ihan hyvää. Pitäisi jaksaa tehdä iltavapailla vähän hommia, mutta uhkaa lirvahtaa
länkytyksen puolelle. Kokouksen aikaan TJ8!
Inka: Cruise loppui, mutta maa keinuu vieläkin. Day 1 oli day 1 ja day 2 yhdessä niin day 2 oli
vähän rauhallisempi, mutta liskot pomppii silti silmille. TänäänWappu Simulator, joka on
varmaan ihan kiva, mutta ei jaksaisi nyt. Ensi tiistaina vihdoin kasailemaan, jebajee.
Allan:Heimoi! Tuli joku tyhäm työpaltsu kokouksen päälle, niin jouduin missaamaan tai
vähintään olemaanmyöhässä. Onneksi nyt virallisesti loppuu duunit tammikuun loppuun.
Muutenkin kiirettä, kun kaikki kurssit alkaa loppumaan. Huomenna apuIE-sitsit, ei olisi



ylimääräistä aikaa kyllä niille, mutta pakko mennä. Positiivinen uutinen on, että käsijarru ei
ollutkaan enää eilen jäässä, niin pääsi heittämään linttaa, kun kävi kaupassa. Annin
hallitusvirkistys oli myös hauskaa!
Anni:Hyvää kuuluu, oli hauskaa Vuorimieskillan vujuilla, joilla oli miltei pelkkiä kasoja paikalla
(CHEM-hallitukset ja Lutku) + pari wanhusta ja kutsuvieraat muualta Suomesta. Odotan innolla
Wähäjoulua, joka päättää tämän vuoden vuosijuhlakimaran, kiitos Athene kaikista näistä
illallisista. Jätin eilen (sunnuntaina) läppärin laturin porukoille, ja nyt kuumottelen, että milloin
akku loppuu, kun en löydä työkoneen laturia mistään. Hyväämaanantaista työpäivää siis
itselleni. Tällä viikolla on kaikkea hauskaa luvassa, kuten toimituksenvaihto, haippia siis luvassa.
Harmi, etten ole kokouksessa, mutta aina ei voi voittaa.
Tuomas: [Ei kuulumisia.]

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Julia Sippala Phabujen pullakahvit 11.10. tarjoilut 75,17 € Hyväksytty

Julia Sippala Infoähkyn kokkarit 10.11. tarvikkeita 87,17 € Hyväksytty

Onni Kivistö

Tour of the Nordics tilavaraukset ja
aamiainen. ESTIEM-responsiblen
budjettiarviosta korvaussumma 200€ 200,00 € Hyväksytty

Kristiina Suojanen Haalarisitsit ruoka 5.10. 525,50 € Hyväksytty

Kristiina Suojanen Vuosijuhlat: kokouseväät, sillis rekvisiitta 76,92 € Hyväksytty

Ulrica Bladh
PhabuISOiltamien patonkit (picnic) ja juomat
(k market) 363,19 € Hyväksytty

Inkeri Nora
HALlituksen PERehdytysSEssion majoitus
400€ 400,00 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila Lahja Vuorimieskillan 76. vuosijuhliin 10,69 € Hyväksytty

Arno Salmela

Vuosijuhlissa työskennellessäni toimin
pakukuskina ja tankkasin työvuoron aikana
pakuun dieseliä. 145,09 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola
Kulttuuritoimikunnan plus puutarhurin
virkistäytyminen (8hkl) 120,00 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen Rahastonhoitajan perehdytys 20,00 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen De Facto retkijohtajien perehdytys 30,00 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen Hallituksen kokouseväät 29.11. 9,67 € Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei hyväksytty uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Käsiteltiin uudelleen 15.11. hyväksytty touhutonnihakemus:

Oltiin myönnetty 50 € Kinopolin varaamiseen, mutta Kinopoli on varattu

loppuvuoden ajan. Muutetaan summa 75 euroon, jotta sillä saa varattua

TUAS:in elokuvahuoneen.

8.4. Ennakonmyöntäminen
Päätettiin maksaa 1124 euron suuruinen ennakko Vilppu Viinikaiselle

MM-kyykkälippujen ostamiseen, ohessa perustelu:

Ulkosuhdetiimi järjestää taas helmikuussa yhteislähdön KyykänMM-kilpailuihin
Hervantaan. Ostamme liput ainejärjestömyynnistä, koska sitä kautta saamme
haluamammemäärän saman tien ilman, että joudumme kilpailemaan lipuista
avoimessa lipunmyynnissä myöhemmin. Lipunmyynti sulkeutuu 3.12., joten siihen
mennessä minun tulee maksaa kaikki joukkueliput. Tarkoitus on ostaa 8 kpl
joukkuelippuja ja 60 kpl jatkolippuja.

8.5. Testamentit
Keskusteltiin hallituksen jäsenten testamenttien vaiheesta ja muistuteltiin

niiden päivittelystä.

Keskusteltiin myös hallitustestamentin päivityksestä, ja sovittiin että jaetaan

vastuut tähän Telegramissa.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Eetu huomautti, että kokouseväsbudjetti on nyt käytetty, jotenmaksetaan

loppuvuoden kokouseväät hallituksen virkistysbudjetista.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Annin terveiset:

Eipä ole taaskaanmitään ihmeitä tai kummia, nettisivujen sisältöjen päivittäminen
on vähän venynyt, kun allekirjoittanut on kiireinen (lue: hajamielinen). Tapahtuu
kuitenkin joskus pian, lupaan.

10. Yhteisö



10.1. Vuosijuhlaedustukset
HLKS:n vujuille tullut kutsu. Kysellään kiinnostuneita ensi vuoden hallitukselta,

mutta jos ei kiinnostusta löydy, jätetään välistä.

10.2. Vastuutoimareille vuoden lopputerkut
Pidetään vuoden viimeiset toimarikyselyt “Kiitos vuodesta” -muodossa.

Puheeksi nousi myös toimarivöiden hankinta, mutta todettiin, että tälle

vuodelle ei ole asiaan budjettia. Jää siis ensi vuoden hommaksi.

10.3. AMS:n hallitusvaihto 16.12.
AMS:ltä tullut kysely rastinpitoon heidän hallituksenvaihdossaan. Päätettiin

vastata myönteisesti, järjestetään rasti tapahtumassa.

10.4. Muut esille tulevat asiat
Sovittiin hallituksen perehdytyssession suunnittelumiitti perjantaille.

Jäätiin kokoustauolle ajassa 15.07 ja palattiin ajassa 15.15. Allan saapui kokoukseen tauon aikana.

11. Tapahtumat

11.1. AA-vujut ja pikkujoulut
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Molemmat tulossa ja tapahtumassa.

IE vihjasi, että AA-vujuilla onmahdollisuus ilmoittautua lahjanantajaksi.

Pikkujoulujen työnjakoa ei ihan ole delegoitu vielä työvoimalle asti.

11.2. Tilakähmyt 30.11.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tänään tapeltu ja huomenna lisää tappelua luvassa paikan päällä. Markku

meneemukaan auttamaan uutta IEtä kähmytilaisuudessa.

Keskusteltiin tämänhetkisistä päällekkäisyyshaasteista.

11.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Phuksipistekortin pisteiden painotukset ovat mietinnässä, kannattaisiko esim.

ensi vuodelle vähän pisteytystä uudistaa.

Ihasteltiin phuksien järkkäämää ISOkiitos-tapahtumaa.



13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Inkan terveiset:

Kämppäapprot järjestetään 9.12. ja ne pitäisi suunnitella. Muuten ei mitään sen

kummempaa.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Ei terveisiä.

15. Opintoasiat

15.1. SCI opetuksen johtoryhmän kokous 29.11.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kokouksessa käytiin läpi opintokyselyn tulokset.

Kielilinjaukset ovat vihdoin lähes valmiit.

Kurssimateriaalien jakaminen netissä on herättänyt keskustelua, huomiona,

että opettajilla onmateriaaleihinsa tekijänoikeudet, joten jakaminen ilman

lupaa on tekijänoikeusrikkomus.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että halloped-hakumenee kiinni huomenna ja että kaikkiin

Athenen paikkoihin on löytynyt kiinnostuneita.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Merkittiin Tuomakselle viisi (5) sakkoa ilmoittamattomasta poissaolosta, yksi

(1) kuulumisten puuttumisesta ja yksi (1) sektorikuulumisten puuttumisesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime kokousten pöytäkirjoja on lähetelty, allekirjoituksista osan karhuaminen

jää tammikuun puolelle.

17. Muut esille tulevat asiat
Sovittiin aikataulu hallituksen talvipäiville.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 08.12. kello 15.15. EväsvuorossaMarkku.

19. Kokouksen päättäminen



Päätettiin kokous ajassa 15.38.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Maria Toivainen Markus Laine

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Elias Pitkänen Kerttu Peura


